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 شهردار مهستان خبر داد
فرصت محدود برای املاک دارای 

رای تخریب ) اعاده( 

و  اسلامی  شورای  عمومی  روابط  گزارش  به 
شهرداری مهستان گلرخی شهردار با اعلام این 
خبر گفت: در راستای رفع مشکلات شهروندان 
تبصره  )ت(  بند  برابر  سریع  اقدام  و  محترم 
راستای  در  بودجه سال جاری کشور  قانون   ۶
ظرفیت  این  از  بهینه  و  حداکثری  استفاده 
قانونی و با هدف تسریع و سهولت در اجرای 
از  حداکثری  موقع  به  استفاده  و  قانون  این 
ظرفیتهای نهفته در آن و در جهت رفع مشکلات 
تعیین  و  مندی  رضایت  افزایش  و  شهروندان 
تکلیف ساختمانهایی که بدون پروانه یا مغایر 
مفاد پروانه ساخته شدند، اجرای دستورالعمل 
قانون مذکور در این شهرداری آغاز گردید. علی 
گلرخی افزود: با توجه به ابلاغ قانون بودجه سال 
۱۴۰۲، مالکین املاک دارای رای تخریب )اعاده( 
کمیسیون ماده صد تا پایان سال ۱۴۰۰ می توانند 
در راستای تعیین تکلیف این املاک به صورت 
کلی و یا ترکیبی، در اسرع وقت به شهرداری 
برای پیگیری و سیر مراحل قانونی و در نهایت 

تعیین و پرداخت جریمه قانونی مراجعه کنند.
لازم به تاکید است قانون فوق الذکر تا پایان آذر 
ماه سال جاری دارای اعتبار بوده و با توجه به 
زمان بر بودن سیر مراحل قانونی مالکین محترم 
میبایست در اسرع وقت با مراجعه به شهرداری 

در خصوص تکمیل پرونده اقدام نمایند.

بازدید ۱۴ گروه راهیان پیشرفت از 
پالایشگاه گاز ایلام

شرکت  مدیرعامل   - ابتكار  خبرنگار  ایلام- 
پالایش گاز ایلام از بازدید ۱۴ گروه دانش آموزان، 
 ... و  نخبگان  دانشجویان، هیأت های علمی، 
تحت عنوان راهیان پیشرفت از این پالایشگاه در 

طول سال ۱۴۰۱ خبر داد.
به گزارش روابط عمومی؛ روح اله نوریان اظهار 
داشت: این گروه ها شامل دانشجویان و اعضای 
بسیجیان  استان،  های  دانشگاه  علمی  هیات 

حوزه کارگری، دانش آموزان و غیره بوده است.
نفر   ۵۱۷ گذشته  سال  داشت:  اظهار  وی 
از قشرهای مختلف جامعه  قالب ۱۴ گروه  در 
تحت عنوان راهیان پیشرفت از این پالایشگاه              

بازدید کردند.
نوریان با بیان اینکه برخی جوانان استان از 
کافی  اطلاعات  پالایشگاه  این  های  پیشرفت  
انقلاب اسلامی  ندارند، تصریح کرد: به برکت 
این شرکت بدون حضور نیروی خارجی و تنها به 
وسیله نیروهای توانمند بومی در حال فعالیت و 
ارزآوری برای کشور است که این مهم باید برای 
جوانان تبیین شود. وی ادامه داد: پالایشگاه گاز 
ایلام با فراهم سازی بستر برپایی اردوهای راهیان 
پیشرفت، الگوی مناسبی برای سایر مجموعه های 
از این طریق بتوان  تا  صنعتی در استان بوده 
افکار جامعه را در خصوص دستاوردهای نظام 
امر  این  در حوزه  های مختلف روشن کرد که 

تجلی جهاد تبیین است.
مدیرعامل شرکت پالایش گاز ایلام گفت: این 
شرکت در راستای عمل به فرمایشات مقام معظم 
رهبری مبنی بر جهاد تببین و بیان دستاوردهای 
قابل  بازدیدهای  مختلف،  های  در حوزه  نظام 
توجهی را برای اقشار مختلف جامعه از جمله 
اساتید دانشگاه ها، هیأت های علمی، نخبه گان، 
دانش آموزان، دانشجویان و غیره برنامه ریزی 
کرده که خوشبختانه این اقدامات نتایج مثبتی در 

پی داشته است.
نوریان با اشاره به اینکه نیاز جامعه امروز بویژه 
نظام  اقدامات  از  اطلاع  و  آگاهی  جوان،  قشر 
است، گفت: با توجه به تهاجم رسانه های معاند 
باید  اند،  که نسل جوان ما را هدف قرار داده 
کارهای انجام شده در استان را پس از پیروزی 
انقلاب اسلامی بیان کرد تا مانع از توجه جوانان 

به هجمه ها و فریب کاری دشمنان نظام شد.

افتتاح ۸۷ هزار میلیارد ریال پروژه 
برق منطقه ای خوزستان با حضور 

رئیس جمهور

دوکوهه  نیروگاه  در  رئیس جمهور  حضور  با 
اندیمشک، ۸۷ هزار میلیارد ریال پروژه شرکت 
محمود  شد.  افتتاح  خوزستان  منطقه ای  برق 
دشت بزرگ مدیرعامل این شرکت در آیین افتتاح 
این پروژه ها در نیروگاه دوکوهه با ارائه گزارش 
دوکوهه  نیروگاه  کرد:  بیان  رئیس جمهور،  به 
اندیمشک از طریق یک پست برق ۲۳۰ کیلوولت 
و دو خط ۲۳۰ کیلوولت دو مداره، برق سه شهر 
بزرگ استان را تامین می کند. وی با بیان اینکه 
یک خط دومداره به شهر اندیمشک و یک خط دو 
مداره به شهرهای هفت تپه و شوش برق نیروگاه 
دوکوهه را منتقل می کند، افزود: تا قبل از احداث 
این نیروگاه نقطه ژرف ولتاژی برق خوزستان در 
شوش و هفت تپه بوده است که با احداث این 
نیروگاه مساله حل خواهد شد. مدیرعامل شرکت 
برق منطقه ای خوزستان به رئیس جمهور توضیح 
اندیمشک  کیلوولت   ۳۳ به   ۲۳۰ پست  داد: 
که با سیستم Dcs اجرا شده تامین برق طرح 
این  و  می دهد  انجام  را  غدیر  آبرسانی  بزرگ 
پست قدرتمند برق این پروژه را تامین می کند. 
به  امروز  که  پروژه هایی  کرد:  بیان  دشت بزرگ 
 ۱۲ در  می شوند  افتتاح  رئیس جمهور  دستور 
شهر خوزستان هستند و در قالب این پروژه ها 
برق ۲ صنعت بزرگ استان تامین می شود. وی 
اضافه کرد: ۶۵۰ مگاولت آمپر برق شرکت فولاد 
خوزستان از طریق پست ۴۰۰ به ۲۳۰ کیلوولت 
که امروز افتتاح می شود تامین می شود و تامین 
برق پروژه ngl۹۰۰ شرکت مناطق نفتخیز جنوب 
از طریق پست ۲۳۰ به ۳۳ کیلوولت پازنان به 
ظرفیت ۱۰۰ مگاولت آمپر که امروز در بهبهان 
مورد بهره برداری قرار می گیرد، انجام خواهد شد.
وی ادامه داد: در مجموع ۳۶ صنعت بزرگ در 
خوزستان وجود دارد که با پروژه هایی زیرساختی 
برق اجرا شده، هر صنعتی که تقاضای برق کند 
وزارت نیرو این آمادگی را دارد که ظرفیت مناسب 
شرکت  مدیرعامل  دهد.  قرار  آنها  اختیار  در 
برق منطقه ای خوزستان اظهار کرد: از مجموع 
پروژه هایی که در سال ۱۴۰۱ احداث شده ۲۳۸۹ 
مگاولت آمپر به شبکه انتقال خوزستان اضافه 
شده که در طول تاریخ برق خوزستان بی سابقه و 
یک رکورد بوده است. بر اساس این گزارش، پس 
مدیرعامل شرکت  گزارش  ارائه  و  توضیحات  از 
برق منطقه ای خوزستان، با دستور آیت الله سید 
ابراهیم رئیسی رئیس جمهور،  ۸۷ هزار میلیارد 
ریال پروژه  شرکت برق منطقه ای خوزستان شامل 
۲۷ پروژه به ظرفیت ۲۳۸۹ مگاولت آمپر در بخش 
برق،  انتقال  مدار خطوط  کیلومتر  پست، ۱۲۸ 
نیروگاه DG و ۴.۸ مگاوار  ۲۵ مگاوات ظرفیت 
بانک خازنی به صورت همزمان از طریق ویدئو 
و  اندیمشک  سبزآب  برق  پست  در  کنفرانس 
نیروگاه میانرود افتتاح شدند. از جمله این پروژه ها 
می توان به فاز اول ۳ پست ۱۳۲ به ۳۳ کیلوولت 
GIS کارون، خزامی و کیانشهر ۱ ) مقاوم در برابر 
آلودگی و گرد و غبار( و توسعه پست ۱۳۲ به 
۳۳ کیلوولت گلستان در اهواز، فاز اول پست 
۲۳۰ به ۱۳۲ و ۳۳ کیلوولت سبزآب اندیمشک 
و خطوط دومداره ۲۳۰ کیلوولت نیروگاه دوکوهه 
اندیمشک اشاره کرد. توسعه پست ۱۳۲ به ۳۳ 
کیلوولت ذوالفقاری و شهرک صنعتی در آبادان، 
کیلوولت هفت تپه  به ۱۳۲  توسعه پست ۲۳۰ 
اصلی و آهودشت در شوش، توسعه پست ۴۰۰ 
کیلوولت نیروگاه خرمشهر و احداث نیروگاه ۲۵ 
 ۳۳ به   ۱۳۲ پست  توسعه  و  میانرود  مگاواتی 
کیلوولت مدرس در دزفول نیز دیگر پروژه های 
افزایش ظرفیت زیرساخت های برق در خوزستان 
بوده که به افتتاح رسید. بهینه سازی و نوسازی 
پست ها و خطوط انتقال و فوق توزیع درشبکه 
برق استان از جمله شوشتر، میانرود، میانکوه، 
عبدالخان و مارون از دیگر پروژه های هستند که 
با دستور رئیس جمهور به افتتاح رسیده است. 
احداث پست ۴۰۰ به ۲۳۰ کیلوولت آرنا در اهواز 
با هدف افزایش قابلیت اطمینان تامین برق فولاد 
خوزستان و پست ۲۳۰ به ۳۳ کیلوولت پازنان در 
بهبهان برای تامین برق پروژه NGL۹۰۰ شرکت 
پروژ هایی  جمله  از  نیز  جنوب  نفتخیز  مناطق 
است که برای تامین برق بخش صنعتی به افتتاح 
برق  شرکت  مرکزی  ساختمان  است.  رسیده 
منطقه ای خوزستان ) ساختمان امام رضا )ع(( در 

اهواز نیز در این مراسم به افتتاح رسید.

حجت الاسلام والمسلمین علی پوررادی، مدیرکل 
آموزش و پرورش آذربایجان شرقی ضمن گرامیداشت 
هفته معلم در این مراسم گفت: روح  سالم در بدن 
سالم است و بدن سالم به تغذیه و ورزش نیاز دارد 
که باید بتوانیم در راستای سلامتی دانش آموزان قدم 

مهمی برداشته و نقش موثری داشته باشیم.
آل  محمدعلی  سید  والمسلمین  حجت الاسلام 
هاشم نیز در مراسم نواخته شدن زنگ سلامت در 
مدرسه شاهد مهدیه تبریز، اظهار کرد: تا زمانی که 
نباشند،  نشاط  با  و  تندرست  سالم،  دانش آموزان 

بدون شک امر یادگیری به درستی اتفاق نمی افتد.
وی ادامه داد: در طول دوره آموزش در مدارس 
حوزه  در  باورها  و  مهارت  دانش،  درستی  به  باید 
سلامت را به دانش آموزان منتقل کرد و فضایی را 
پدید آورد که کودکان و نوجوانان در شرایط روحی، 
روانی و جسمی مناسب به فراگیری سایر آموزش ها 
بپردازند و این با همکاری مسئولان سلامت هر ناحیه 

و مدرسه مهیا می شود.
امام جمعه تبریز اظهار کرد: هفته سلامت فرصت 
مهم  بسیار  جایگاه  و  اهمیت  بیان  برای  مناسبی 
سلامت و بهداشت در تحقق اهداف و تامین سلامت 

کودکان و نوجوانان است.
و  آموزش  متعالی  اهداف  کرد:  خاطرنشان  وی 
پرورش در صورتی تحقق می یابد که تعلیم و تربیت 
هم راستا با بهداشت و سلامت دانش آموزان پیش 
رود و از آن جایی که دانش آموزان در سن فراگیری 
سلامت  سفیران  به عنوان  می توانند  و  هستند 
به خانواده ها و هم سن و  آموزه های خود را حتی 
ارتقای سلامت  انتقال دهند، حفظ و  سالان خود 

امری ضروری و غیرقابل انکار است.
و  کودکان  تربیت  و  تعلیم  در  کرد:  اضافه  وی 
نوجوانان در ایام تحصیل باید تامین ایمنی، بهداشت 
مهمترین  به عنوان  را  دانش آموزان  سلامت  و 
ورود  برای  آمادگی  راه  و  مدارس  در  بنیادی  اقدام 

دانش آموزان به مدارس تلقی کرد.
نماینده ولی فقیه در استان یادآور شد: مراقبان 
سلامت در هر مدرسه و ناحیه و اداره کل به عنوان 
بازوی اجرایی برنامه بهداشت مدارس، نقش مهمی 
در حفظ و ارتقای سطح سلامت دانش آموزان ایفا 
می کنند و ارائه موضوعات آموزشی از قبیل بهداشت 
فردی، روانی، محیط، دهان و دندان، تغذیه دوران 
بلوغ، پیشگیری از شیوع بیماری های غیر واگیر و 

واگیر و انجام درست و به موقع معاینات و غربالگری 
و واکسیناسیون دانش آموزان باید جدی گرفته شود.

با  والدین  سازی  آشنا  ضرورت  بر  همچنین  وی 
نیازها و مشکلات فرزندان در سنین مدرسه  و اهمیت 

تغذیه در سلامتی آنان تاکید کرد.
نماینده ولی فقیه در آذربایجان شرقی گفت: ارتقاء 
مهمی  سرمایه گذاری  دانش آموزان  سلامت  سطح 
برای نسل های آینده است که در سند تحول بنیادین 
آموزش و پرورش نیز به آن توجه ویژه ای شده است.

پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس  نقی پور  بهمن 
تبریز نیز اظهار کرد: با همکاری اداره کل آموزش و 
پزشکی  علوم  دانشگاه  و  آذربایجان شرقی  پرورش 
تبریز می توان اقدامات مهمی را در حوزه ی سلامت 

انجام داد و از این ظرفیت استفاده کرد چراکه حوزه 
سلامت به رشد بسیاری نیاز دارد. وی ادامه داد: 
هرچه  و  هستند  کشور  سازان  آینده  دانش آموزان 
سلامت زندگی کنند، ستون های خانه ها سالم خواهد 
بود و هرچه اطلاعات حوزه سلامت آنها بیشتر باشد، 
بنابراین  ما سالم تر خواهد شد؛  و جامعه  خانواده 
امیدواریم با همکاری دانشگاه علوم پزشکی تبریز 

دانش آموزان را سالم به بار آوریم.
برگزاری  تبریز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رییس 
در  سلامت  زنگ  نواختن  سالم،  غذای  جشنواره 
قلو  چند  زایمان  که  مادرانی  با  دیدار  مدارس، 
روز  مناسبت  به  ها  کارخانه  از  بازدید  داشته اند، 
کارگر، غربالگری فشار خون، قند و وزن، کوه پیمایی 

و پیاده روی را از برنامه های مهم هفته سلامت در 
آذربایجان شرقی اعلام کرد.

حجت الاسلام والمسلمین علی پوررادی، مدیرکل 
آموزش و پرورش آذربایجان شرقی ضمن گرامیداشت 
هفته معلم گفت: روح  سالم در بدن سالم است و 
بدن سالم به تغذیه و ورزش نیاز دارد که باید بتوانیم 
در راستای سلامتی دانش آموزان قدم مهمی برداشته 

و نقش موثری داشته باشیم.
هفته سلامت سال ۱۴۰۲ با تاکید بر نقش پزشکی 
شعار  با  جامعه،  آحاد  بهبود سلامت  در  خانواده 
نهم  از  خانواده"،  پزشکی  با  همه  برای  "سلامت 
اردیبهشت ماه آغاز می شود و تا ۱۵ اردیبهشت ماه 

ادامه دارد.

مدیرکل آموزش و پرورش آذربایجان شرقی:

وح  سالم در بدن سالم است ر
تبریز - فلاح: زنگ سلامت در نخستین روز از هفته سلامت با شعار " سلامت برای همه با پزشک خانواده" با حضور نماینده ولی فقیه در آذربایجان 

شرقی در یکی از مدارس تبریز نواخته شد.

اهداف متعالی 
آموزش و 

پرورش در 
صورتی تحقق 

می یابد که 
تعلیم و تربیت 

هم راستا 
با بهداشت 

و سلامت 
دانش آموزان 

پیش رود

با عملکرد مقبول در سال 1401 رقم خورد؛

محمد مهدی اسماعیلی خودکفایی در تولید کاغذ را سیاست راهبردی دولت 
مردمی دانست و گفت: امیدواریم با حمایت های که از مجموعه های تولید 
کاغذ به وجود می آید تا پایان سال ۱۴۰۲ بخش قابل توجهی از شعار 

محوری دولت مبنی خودکفایی صنعت کاغذ محقق تحقق یابد.
به گزارش روابط عمومی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی خوزستان، 
محمدمهدی اسماعیلی وزیر فرهنگ که در راستای سفر استانی رئیس 
جمهور به خوزستان عازم شهرستان های شوش و کرخه شده بود از 

بخش های مختلف کارخانه کاغذ پارس شوش بازدید به عمل آورد.
وزیر فرهنگ پس از بازدید کارخانه کاغذ پارس شوش در سخنانی کوتاه با 
تاکید بر اینکه دولت مردمی از تمامی مجموعه های تولید کاغذ حمایت خواهد کرد، 

گفت: با توجه ظرفیت فعلی مجموعه های تولید کاغذ در کشور  می توانیم به تحقق خودکفایی در صنعت 
کاغذ بیش از گذشته امیدوار باشیم ضمن اینکه از  تمامی مجموعه هایی که با بهره مندی از فناوری های 

نوین در این عرصه وارد شوند به صورت جدی حمایت خواهیم کرد.
وی با بیان اینکه کارخانه کاغذ پارس از قدیمی ترین مجموعه های تولید کاغذ در کشور است، تصریح 
کرد: حجم تولید کاغذ در این مجموعه به میزان قابل توجهی افزایش خواهد یافت و امیدواریم در سال ۱۴۰۲ 

بخش قابل توجهی از شعار محوری دولت مبنی بر خودکفایی صنعت کاغذ محقق شود.
گفتنی است، دیدار با خانواده سرلشکر شهید حسن درویشی از فرماندهان دفاع مقدس، حضور در 
یادمان شهدای فتح المبین، زیارت حرم مطهر حضرت دانیال نبی)ع(، بازدید از روند ساخت بیمارستان 
شهدای شوش و حضور در شورای اداری شهرستان های شوش و کرخه از برنامه های حضور وزیر فرهنگ 

و ارشاد اسلامی به عنوان نماینده تام الاختیار رییس جمهور در استان خوزستان بود.

وزیر فرهنگ پس از بازدید از کارخانه کاغذ پارس شوش:
خودکفایی در تولید کاغذ از سیاست های راهبردی دولت مردمی است

تبریز - فلاح: معاون حمل و نقل اداره کل راهداری و حمل و 
نقل جاده ای آذربایجان شرقی با بیان اینکه این اداره کل با همکاری 
دستگاه های متولی اقدامات زیادی برای ارتقای سطح ایمنی جاده 
ها انجام می دهد، اظهار کرد: با وجود این اقدامات، به علت نقش 
عمده عوامل انسانی در بروز سوانح و تصادفات جاده ای، سالانه 
حوادث زیادی در جاده های استان روی می دهد و برای کاهش آمار 
تلفات جاده ای و خسارت های مادی ناشی از آن باید همه دستگاه 

های امدادی و خدماتی با هم همکاری تنگاتنگی داشته باشند.
کاظم تیمورزاده، با بیان اینکه هم اکنون ۲۸۸ شرکت و موسسه 
حمل و نقل کالا، ۱۲۰ شرکت و موسسه حمل و نقل مسافری، 
۷۳ شرکت حمل و نقل بین المللی فعال کالا و ۶ شرکت حمل و 
نقل مسافری برون مرزی در آذربایجان شرقی فعالیت می کنند، 
گفت: این اداره کل برای جلوگیری از بروز تصادفات جاده ای و 

رعایت حقوق مسافران و دارندگان کالاها بر فعالیت این شرکت ها 
و موسسه ها نظارت جدی و با متخلفان حوزه حمل و نقل برخورد 
می کند. وی افزود: در این راستا همچنین طرح های مختلف ارتقای 
ایمنی تردد برای کاربران آسیب پذیر راه ها در روستاهای هدف با 
فراوانی تصادفات اجرا می کند به طوری که در سال گذشته آموزش 
و توزیع اقلام ایمنی شامل کلاه ایمنی، بروشور آموزشی و بازتاب 
آشکارساز در بیش از ۱۰۰ محل شامل ۵۷ روستا، ۱۳ پاسگاه و بیش 

از ۳۰ محل دیگر برای بیش از هفت هزار نفر اجرا شد.
نقل جاده ای  و  راهداری و حمل  نقل مدیرکل  و  معاون حمل 
آذربایجان شرقی همچنین با بیان اینکه کمبود اعتبار از مهمترین 
برای  چالش های حوزه راهداری و حمل و نقل جاده ای استان 
اجرای طرح های ایمنی حمل و نقل است، خاطرنشان کرد: کاهش 
استفاده از حمل و نقل عمومی و استفاده از خودروهای شخصی از 
دیگر چالش های این حوزه بوده که موجب ایجاد ترافیک، افزایش 

مصرف انرژی و بروز تصادفات جاده ای می شود.
عمومی  نقل  و  ناوگان حمل  فرسودگی  به  اشاره  با  تیمورزاده، 
استان، نوسازی این ناوگان و ارایه تسهیلات مورد نیاز در این زمینه 
را ضروری دانست و تصریح کرد: با توجه به کمبود تعداد ناوگان 
حمل و نقل عمومی استان در ایام خاص سال مانند راهیان نور و 
ستاد اربعین، حوزه حمل و نقل عمومی با مشکل مواجه می شود و 

نیاز به افزایش ظرفیت این ناوگان وجود دارد.
به لزوم همکاری بیشتر سازمان ها و دستگاه ها  با اشاره  وی 
متولی در حوزه حمل و نقل، اظهار کرد: عدم استفاده وانت بارها 
و خودروهای حمل بار معادن از بارنامه در جاده ها و حمل بارهای 

مازاد موجب بروز چالش در حوزه حمل و نقل استان شده است 
و باید در این زمینه اقدامات اساسی انجام و این دستگاه ها نیز 
ساماندهی شود. وی با اشاره به لزوم همکاری بیشتر سازمان ها و 
دستگاه ها متولی در حوزه حمل و نقل، گفت: عدم استفاده وانت 
بارها و خودروهای حمل بار معادن از بارنامه در جاده ها و حمل 
بارهای مازاد موجب بروز چالش در حوزه حمل و نقل استان شده 
و باید در این زمینه اقدامات اساسی انجام و این دستگاه ها نیز 

ساماندهی شود.
نقل جاده ای  و  راهداری و حمل  نقل مدیرکل  و  معاون حمل 
آذربایجان شرقی اضافه کرد: عدم رعایت قوانین مربوط به رانندگی و 
شرایط حرفه ای از دیگر چالش حوزه حمل و نقل در این استان بوده 
و قوانین مربوط به رانندگان و شرکت ها و نظارت بر آن ها نیز باید 

به صورت دقیق اجرا شود.
تیمورزاده، با تاکید بر اینکه اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده 
ای استان با عملکرد خوب خود در بخش های مختلف در سال ۱۴۰۱ 
موفق به کسب رتبه اول کشوری شد، ادامه می دهد: وضعیت 
جاده های استان در مقایسه با جاده های کشور در حد قابل قبول 
بوده ولی اقدامات لازم برای افزایش ایمنی جاده ها همچنان ادامه 
دارد. وی استفاده از تلفن همراه به هنگام رانندگی، نبستن کمربند 
ایمنی، عدم رعایت محدودیت های سرعت، مصرف داروهای خواب 
آور به هنگام رانندگی، عدم کاهش سرعت در پیچ ها، عدم رعایت 
فاصله خودروهای جلویی و عدم اطلاع از وضعیت آب و هوا را از 
عمده مواردی اعلام کرد که موجب بروز تصادفات جاده ای در سطح 

استان می شود.

رتبه نخست کشوری اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای آذربایجان شرقی

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج خبر داد
ج بسته حمایتی جهت تامین مسکن ارزان قیمت در دستور کار مدیریت شهری کر

معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج گفت: در راستای اجرای آیین نامه 
جامع تشویقی نوسازی و بهسازی در بافت های فرسوده، سازندگان می توانند 
از بسته هایی چون تخفیف تا سقف صدر درصد عوارض صدور پروانه و تراکم 

تشویقی برخوردار شوند.
عباس سعیدی کیا در جلسه ای که با برخی از سازندگان کرج برگزار شد، با 
اشاره به اینکه معاونت شهرسازی در کنار فعالان این صنف است و خود را از 
این مجموعه جدا نمی داند، اظهار کرد: هر چند تا کنون اقدامات زیادی برای رفع 
مشکلات، تسریع و تسهیل در روند کاری فعالین صنعت ساخت و ساز صورت 
گرفته ولی تا رسیدن به نقطه مطلوب فاصله داریم و امیدواریم با تعامل دوسویه 

و همفکری بتوانیم موانع موجود را از میان برداریم.
معاون شهرسازی و معماری شهرداری کرج با تاکید بر اینکه حل برخی از 
مشکلات سازندگان از جمله موضوع بیمه از حیطه اختیارات شهرداری خارج 
است، توضیح داد: ما با تمام توان برای حل موانعی که در حیطه اختیارات قانونی 
این معاونت است، تلاش می کنیم و در سایر موارد هم باید به تعامل بین بخشی 

برای تسهیل امور امیدوار بود.
وی در ادامه به برخی از دغدغه های سازندگان اشاره کرد و گفت: طولانی بودن 
فرایند استعلام همزمان یکی از دغدغه های جدی سازندگان است که باید هرچه 

سریع تر رفع شود.
به حذف سیستم دو نقشه ای نزدیک شده ایم

این مسئول در ادامه به مسئله جابه جایی ماموران بازدید هم اشاره کرد و 

افزود: این جابه جایی ها نباید باعث به تعویق افتادن و خلل در فرایند ساخت و 
ساز شود و باید کار به نحوی پیش برود که وقتی مامور بازدید در پرونده ای جابه 
جا می شود مامور بعدی مابقی مراحل را ادامه دهد تا شاهد اتلاف در هزینه و 

زمان سازندگان نباشیم.
وی در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به اینکه معاونت شهرسازی 
طی سال های گذشته با اقداماتی از جمله کاهش زمان صدور جواز ساخت و 
پایان کار و الکترونیکی کردن بسیاری از امور در راستای خدمات رسانی بهتر 
به سازندگان گام برداشته، گفت: یکی دیگر از اولویت های این مجموعه حذف 
پیگیری و  با  پروانه های ساختمانی است که  سیستم دو نقشه ای در صدور 
حمایت استاندار البرز، اعضای شورای شهر و شهردار کرج، مراحل اجرای آن به 

اتمام رسیده و به زودی ابلاغ می شود.
پیگیری برای ساخت مسکن ارزان قیمت

وی با تاکید براینکه تامین مسکن ارزان قیمت برای شهروندان کرجی یکی دیگر 
از برنامه هایی است که با جدیت پیگیری می شود، توضیح داد: با توجه به افزایش 
روز به روز جمعیت کرج و همچنین بالا رفتن قیمت واحدهای مسکونی، تامین 
مسکن ارزان که با ضوابط و استانداردهای تعیین شده همخوانی دارد، ضروری به 
نظر می رسد تا از این طریق اقشار کم درآمد هم بتوانند از دغدغه داشتن مسکن 

با کیفیت رهایی یابند.
سعیدی کیا تصریح کرد: سازندگان به عنوان مجریان کار و کسانی که با 
جزئیات و پیچ و خم های ساخت مسکن آشنایی کامل دارند می توانند پیشنهادات 

خود را مطرح و نقشه راهی در این خصوص ارائه دهند. وی اظهار کرد: در این 
نقشه راه باید شرایط اجرا و وظیفه و نقش نهادهای مختلف از جمله شهرداری، 
اداره کل راه و شهرسازی، نظام مهندسی و ... مشخص شود تا بتوانیم واحدهای 

مسکونی با کیفیتی به متقاضیان تحویل دهیم.
از بسته های تشویقی در بافت های فرسوده غافل نشوید

به  بسته های تشویقی  ارائه  به  معاون شهرسازی شهرداری کرج همچنین 
تعریف  تجاری  و  مسکونی  پروژه های  فرسوده  بافت های  در  که  سازندگانی 
می کنند، اشاره کرد و گفت: با این اقدام که در راستای اجرای آیین نامه جامع 
تشویقی نوسازی، بهسازی و بازآفرینی در بافت های فرسوده صورت گرفته، 
سازندگان می توانند از بسته هایی چون تخفیف تا سقف صدر درصد عوارض 

صدور پروانه و تراکم تشویقی برخوردار شوند.
وی اضافه کرد: البته شهرداری از سایر پیشنهاداتی که باعث می شود سازندگان 
نسبت فعالیت در محدوده بافت های فرسوده تشویق شوند هم استقبال می کند.
این مسئول تاکید کرد: به دنبال آن هستیم که با سازوکاری مشخص در 
راستای رتبه بندی و حمایت بیشتر از سازندگانی که در پروژه های خود مقررات 
ملی ساختمان را به خوبی رعایت می کنند، کمترین میزان تخلف را دارند و در 
مجموع سرپناهی امن و با کیفیت به شهروندان تحویل می دهند اقدام کنیم تا 
از این طریق این فعالان تشویق و انگیزه آنها برای رعایت هرچه بیشتر قوانین 

بیشتر شود.
سعیدی کیا در بخش پایانی صحبت های خود بر ضرورت تعامل سازندگان 

با سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری کرج تاکید کرد و 
افزود: راه توسعه شهر کرج از دل مشارکت با بخش خصوصی می گذرد و در 
این راستا سازمان مشارکت ها بسته هایی تدوین کرده که آمادگی دارد در اختیار 
سازندگان قرار دهد تا از این طریق شاهد اتفاقات خوبی در صنعت ساخت و 

ساز کرج باشیم.


